
 Zebranie zarządu 31.10.2022, wykonane elektronicznie. 

 

1. Zaczyna się listopad, a jest nie wydana spora kwota ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego. W poprzednich latach środki te były w dużej mierze 

przeznaczone na dofinansowanie zawodów, co w tym roku zimą zostało 

oprotestowane. Dofinansowanie startów naszej kadry (co zostało 

postanowione) rozbija się o nie dostarczanie potrzebnej do rozliczeń 

dokumentacji, albo dostarczanie złej dokumentacji. W tej sytuacji trener 

koordynator W.Apanasewicz proponuje zorganizowanie szkolenia dla 

kadrowiczów (i nie tylko), wg programu i warunków podanych w załączniku. 

Niewykorzystane środki Marszałkowskie będą musiały być zwrócone.  

„Za” opowiedziało się 6 członków zarządu, 3 członków zarządu wstrzymało się 

od głosu. 

2. W związku z dużym zamieszaniem odnośnie regulaminu Pucharu DZJ w 

skokach W.Apanasewicz deklaruje chęć opracowania nowego regulaminu na 

przyszły rok. .  

„Za” – 6 członków zarządu, 3 członków zarządu wstrzymało się od głosu. 

3. W poprzednich dwóch latach z powodu pandemii nie odbyła się uroczystość 

zakończenia sezonu – wyróżnieni zawodnicy otrzymali środki pieniężne 

przelewem W tym roku jest propozycja powrotu do imprezy kończącej sezon 

„na żywo”. Dobrym miejscem jest Biały Las, a terminem luty.  Szczegóły 

zostaną omówione na najbliższym zebraniu. 

„Za” – 6 głosów, 3 głosy wstrzymujące. 

4. M.Brodziak proponuje zebranie kalendarzowe w terminie 28.11. na 

Partynicach. Godzina 18.00. kalendarz, wcześniej, o godz. 16.30 zebranie 

zarządu.  

„Za” – 6 głosów, 3 – wstrzymujące. 

5. Ponieważ są kontrowersje dotyczące tego, czy nasz regulamin pracy zarządu 

działa czy nie, postanowiono przegłosować go definitywnie na zebraniu 28.11. 

„Za” – 6 głosów, 3 – wstrzymanie się od głosu. 

 

 


